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Kancelářská řada GRAND je navržena pro pracoviště středního managementu. Je vhodná pro referentská pracoviště, kanceláře pro styk s 
klienty, velkoplošné kanceláře, sekretariáty a standardní typy kanceláří. Díky široké nabídce stolových a skříňových segmentů nabízí tato 
řada velké možnosti a vysokou variabilitu při navrhování a realizacích kanceláří. Dalšími výraznými vlastnostmi řady GRAND je praktičnost, 
ergonomie a nevtíravý design umírněné elegance a subtilních minimalistických tvarů. Díky nejmodernější technologii je při výrobě docíleno 
vysoké kvality zpracování. V nabídce je široká škála laminátových dezénů matných, ale i lesklých povrchů. Nabízí se i možnost vyrobit ná-
bytek v dýhované verzi, nebo v kombinaci laminátových korpusů a viditelných dýhovaných dílců. Řada GRAND je, zejména pro své výborné 
vlastnosti, ale i cenovou přívětivost, vhodným garantem při vybavení vaší kanceláře.

GRAND office product range has been designed for the working places of middle class management. It is suitable for referential workplaces, 
meeting rooms, large area offices, secretariats and standard offices. Thanks to the wide range of table and cupboard segments, this product 
line offers many possibilities and high variability when designing and office realizations. Other very important feature of the GRAND product 
line is its practicality, ergonomics and discreet design of moderate elegance and subtle minimalistic shapes. Thanks to the latest technology, 
we have reached high quality production. We offer a wide range of plywood patterns in matt or glossy finish. We can possibly offer GRAND 
elements in a plywood version or as a combination of laminate corpus and visible plywood components. GRAND product range is suitable 
furniture for you office and guarantees excellent features and friendly price.
 
Die GRAND-Büroreihe ist für Arbeitsplätze des mittleren Managements entworfen. Sie ist für Sachbearbeiterplätze, Kundendienst- oder 
Beratungsbüros, Großraumbüros, Sekretariate und standardmäßige Büroarten geeignet. Dank dem breiten Angebot an Tisch- und Schrank-
segmenten bietet diese Reihe große Möglichkeiten und eine hohe Variabilität beim Entwurf und bei der Umsetzung der Büros. Weitere 
charakteristische Eigenschaften der GRAND-Reihe sind die Praktikabilität, die Ergonomie und das unaufdringliche Design mit maßvoller 
Eleganz und der subtilen minimalistischen Formen. Dank modernsten Technologien wird bei der Produktion eine hochwertige Verarbei-
tungsqualität erzielt. Im Angebot ist eine breite Skala von matten sowie glänzenden Laminaten. Es bietet sich auch die Möglichkeit, die 
Möbel in Furnierversion oder in Kombination mit laminierten Körpern und sichtbarer laminierter Einzelteileund sichtbarer Furnierteile her-
zustellen. Die GRAND-Reihe ist insbesondere für ihre ausgezeichneten Eigenschaften, aber auch ihre preisliche Attraktivität der geeignete 
Garant bei der Ausstattung Ihres Büros.
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kancelářská sestava GRAND / pracovní židle FIEROTEC UNA PP 5D
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kancelářská sestava GRAND / pracovní židle SELECT UNA PP 5D / jednací židle SELECT DOS
office furniture GRAND / office chair SELECT UNA PP 5D / chair SELECT DOS
Die GRAND-Büroreihe / SELECT UNA PP 5D / SELECT DOS

vybrané detaily kancelářské řady GRAND 


